
Örebro läns bridgeförbund
Styrelsemöte den 2 augusti 2015

Närvarande: Lars Marcusson, Björn Andersson , Gunnar Göthberg, Dejana 
Sverker och Rolf Selander

§1. Ordföranden Lars M. öppnade mötet. 

§2. Dagordning fastställdes.

§3. Föregående protokoll.

Protokoll från styrelsemöte den 7 maj 2015 justerades. 

§4. Ekonomi

Obetalda startavgifter i nerikesligan div 4 krävs inte in för lag som ej deltog i spel.

De Dövas BK har ej fått ersättning för arrangemanget av klubbträffen den 7 maj. 
Kassören kontrollerar om begäran om ersättning har inkommit.

§5. Tävlingsprogram, DM-tävlingar m.m. 

Tävlingsprogrammet för nästa spelår ska fatställas vid årsmötet den 13 
september 2015. Ett utkast finns nu som Dejana bearbetar vidare tillsammans 
med Björn för att få fram ett förslag som bifogas utskicket av handlingar till 
årsmötet. En särskild satsning görs på DM lag där kval på tre orter planeras. 
Halva startavgiften för kvalande lag subventioneras. De fyra första lagen från 
årets DM final behöver ej kvala förutsatt att lagen till minst två tredjedelar är 
intakta.

§6. Inkomna förslag och skrivelser

§7. Övriga frågor

Inför årsmötet svarar Rolf för kallelse och verksamhetsrapport. Dejana svarar för 
tävlingsprogramförslag. Förslag sänds till styrelseledamöterna för synpunkter 
senast en vecka innan utskick ska ske till klubbarna. En stadgeändring föreslås 
som innebär att suppleanter slopas och istället blir ordinarie styrelsemedlemmar. 
Formulering av stadgeändring lämnas vid årsmötet.

Lars M svarar för valberedningens uppgifter att ta fram kompletta förslag ang. 
ledamoter och revisorer.



Lars Z lägger ut de slutliga dokumenten på hemsidan och distribuerar till 
klubbarna.

§8. Nästa möte

Inget möte planeras ske innan årsmötet den 13 september kl. 15.00.

Vid protokollet: Rolf Selander      

Justeras: Lars Marcusson


